
Rada Powiatu Wołowskiego 
Radni-Sesja 

Protokół nr 64/23 

LXIV Sesja w dniu 5 października 2023  

Obrady rozpoczęto 5 października 2023 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 17:28 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Borkowski  

2. Janusz Dziarski  

3. Artur Fojt  

4. Michał Gołąb  

5. Bartosz Granat  

6. Jarosław Iskra  

7. Stanisław Jastrzębski  

8. Kamil Jeżyna  

9. Janusz Kawalec 

10. Wacław Kwiek  

11. Maciej Nejman 

12. Kazimierz Pakulski 

13. Zbigniew Posacki  

14. Zbigniew Skorupa  

15. Józef Szumilas  

16. Urszula Wojtyło 

17. Anna Wróbel  

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady otworzył LXIV Sesję  Rady Powiatu Wołowskiego w dnia 5 

października 2023 r.  

Przewodniczący Rady poprosił o sprawdzenie kworum.  

Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 16 Radnych, nieobecny 1 radny. 

Rada Powiatu jest władna do podejmowania decyzji.  

 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku. 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń. 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego na terenie powiatu w roku 2022. 

6. Informacja Komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Wołowie z realizacji zadań w 2022 

roku. 



7. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Wołowie o stanie bezpieczeństwa 

publicznego w roku 2022. 

8. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie nadania statutu Powiatowej Rady 

Seniorów w Wołowie. 

9. Sprawozdanie Starosty z wykonywania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu 

między sesjami. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Wolne głosy, komunikaty. 

14. Zakończenie obrad. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń. 

 

Radni otrzymali projekty protokołów wraz z materiałami. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr LXII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

 

 

 



Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr LXIII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 
 

Brak wniosków i oświadczeń. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego na terenie powiatu w roku 2022. 
 

Radni otrzymali powyższą informacje drogą elektroniczną. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono to punktu kolejnego. 

 

6. Informacja Komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Wołowie z realizacji zadań w 

2022 roku. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
 

Informację przedstawił Komendant Państwowej Straży Pożarnej w Wołowie st. Bryg. 

Wojciech Maciejewski.  

 

Przewodniczący Rady pytał pana Komendanta o stan techniczny maszyn? 

 

Pan Maciejewski odpowiedział iż jednostka OSP Orzeszków otrzymała nowy samochód oraz 

Komenda Powiatowa w Wołowie otrzymała samochód o średniej wartości 1 600 000 zł. 

Komenda Powiatowa przekazuje sprzęt użyteczny podległym jednostkom OSP. W związku z 

czym jednostka OSP Pełczyn otrzymała wóz strażacki Staroman natomiast jednostka OSP 

Krzydlina Wielka otrzymała Jeep Wrangler, natomiast jednostka OSP Smogorzów 

Volkswagena T4. 

 

Starosta Janusz Dziarski pytał o to czy strażacy z Powiatowej Komendy Straży pożarnej w 

Wołowie brali udział w akcjach za granicą? 

 

Pan Komendant odpowiedział twierdząco. W ramach Komendy Głównej działa GFF, mobilna 

grupa ratownicza do poszczególnych zadań. Nasi strażacy działają w grupie naziemnej. 



Dzięki temu strażacy odbywali służbę na terenie Francji. Na apel Komendanta Głównego oraz 

pana Premiera przekazany został sprzęt na stronę ukraińską. 

 

Przewodniczący złożył podziękowania w imieniu Rady Powiatu Wołowskiego za trud 

włożony w okazałą pracę. 

 

Wobec braku dalszych głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

7. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Wołowie o stanie bezpieczeństwa 

publicznego w roku 2022. 
 

Informację przedstawił Komendant Powiatowy Policji w Wołowie nadkom. Piotr Huzar.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na poprawę odnośnie zajętych wakatów na komendzie 

oraz poprawę bezpieczeństwa w ruchu drogowym. Przewodniczący pytał czym spowodowana 

jest ta poprawa? 

 

Pan Komendant odpowiedział, że o poprawie stanowi wysokość poniesionej kary. 

 

Radny Kamil Jeżyna pytał o funkcjonowanie jednostki policji w Brzegu Dolnym? 

 

Pan Komendant odpowiedział, że wszystko zależy od ilości funkcjonariuszy, którzy planują 

odejście na emeryturę, co spowoduje brak obsady służby dyżurnej na jednostce w Wołowie, 

wówczas może dojść do zlikwidowania służby dyżurnej w Brzegu Dolnym. Komisariat w 

Brzegu Dolnym będzie funkcjonował w systemie trzyzmianowym. Wszystkie czynności i 

działania będą w dalszym ciągu realizowane. 

 

Radny Michał Gołąb pytał o posterunek w gminie Wińsko? 

 

Pan Komendant odpowiedział, że taki posterunek powstanie. Działka, która została 

przekazana przez gminę na ten cel według wymogów nie może zostać wykorzystana, 

ponieważ muszą zostać dokonane zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego.  

 

Radny Gołąb pytał o ramy czasowe. 

 

Pan Komendant odpowiedział, że wszystko zależy od Gminy Wińsko. 

 

Rada Wojtyło pytała o to jaki jest udział wykroczeń z udziałem nieletnich? Czy tendencja jest 

malejąca czy wzrastająca 

 

Pan Komendant odpowiedział, iż ilość takich wykroczeń jest znikoma. 

 

Radna Wojtyło podziękowała za przeprowadzane działania prewencyjne prowadzone przez 

Komendę. 

 

Przewodniczący podziękował i życzył bezpiecznych służb. 

 

Wobec braku dalszych głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

8. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie nadania statutu Powiatowej 



Rady Seniorów w Wołowie. 
 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie sprawozdania z działalności Rady Seniorów. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Powiatowej Rady Seniorów Andrzej Rajzer przedstawił pokrótce wcześniej 

przesłane Radnym sprawozdanie. Przewodniczący zaznaczył, iż projekt dotyczący powołanie 

Rady Seniorów bardzo aktywował seniorów na terenie powiatu wołowskiego. Radni 

Senioralni uczestniczyli w wielu spotkaniach. 

 

Radny Michał Gołąb pogratulował Przewodniczącemu zrealizowanych zadań w ramach 

funkcjonowania Rady Seniorów w Wołowie. Pytał Pana Starostę na wydzielenie środków w 

budżecie powiatu przeznaczonych na Radę Seniorów. 

 

Przewodniczący Rady Seniorów Andrzej Rajzer odpowiedział, że w ramach ustawy, która 

mówi, że samorządy mogą finansować działania Rad Seniorów. Rada złożyła do Pana 

Starosty prośbę o możliwość finansowania kolejnej Rady Seniorów w Wołowie. 

 

Starosta  Janusz Dziarski odpowiedział, że budżet jeszcze nie został utworzony. Potwierdził, 

że została złożona prośba o zabezpieczenie takich środków. Dodał, że pracownicy Starostwa 

Powiatowego w Wołowie współuczestniczą w Radzie poprzez pomoc w pisanie programów 

na zdobycie środków umożliwiających działalność Rady. Starostwa zaznaczył, że Rada 

Seniorów współpracuje z Powiatową Rada Młodzieży.  

 

Przewodniczący Rady Seniorów podziękowała za dotychczasową współpracę. 

 

Radny Michał Gołąb pytał o to czy Powiatowa Rada Seniorów uczestniczyła w tworzeniu 

statutu? 

 

Przewodniczący odpowiedział twierdząco. 

 

Radny Michał Gołąb pytał, czy nie należałoby wprowadzić zapisu w statucie odnośnie 

finansowania, prowadzenia biura? 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Janusz Kawalec sprostował, iż taki zapis reguluje się w § 49 

statutu Powiatowej Rady Seniorów. 

 

Starosta Janusz Dziarski dodał, iż pani Górak – Kaleta wkłada ogrom trudu w pozyskanie 

środków finansowych na działanie Rady Seniorów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o przestawienie projektu uchwały odnośnie statutu 

Powiatowej Rady Seniorów. 

 

Pani Magdalena Górak- Kaleta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 
11 kwietnia weszła w życie nowelizacja ustawy o samorządzie powiatowym z 9 marca 2023 roku 

(Dz. U. poz. 572), która zwiększa rolę rad seniorów w funkcjonowaniu samorządu powiatowego. 

Celem Ustawy jest wzmocnienie rad senioralnych gmin, powiatów i sejmików. 

W Powiecie Wołowskim Powiatowa Rada Seniorów powołana uchwałą Zarządu Powiatu 

Wołowskiego nr 201/641/18 z dnia 09 października 2018 r. w sprawie Powołania Powiatowej Rady 



Seniorów w Wołowie 

i nadania jej statutu. 

Zgodnie z art.4 ustawy z dnia 09 października 2023 r. o zmianie ustawy o samorządzie gminnym, 

ustawy o samorządzie powiatowym, ustawy o samorządzie województwa (Dz. U. 2023.572), 

powiatowe rady seniorów i wojewódzkie rady seniorów utworzone przed dniem wejścia w życie 

niniejszej ustawy stają się odpowiednio powiatowymi radami seniorów i wojewódzkimi radami 

seniorów w rozumieniu odpowiednio ustawy zmienianej w art.2 i art.3, w brzmieniu nadanym 

nowelizacją. 

Jednocześnie w myśl art. 5 Ustawy, rady gmin, rady powiatów oraz sejmiki województw w 

gminach, powiatach oraz województwach, w których przed dniem wejścia w życie niniejszej ustawy 

utworzono gminne rady seniorów, powiatowe rady seniorów oraz wojewódzkie rady seniorów, 

dostosują statuty rad seniorów do wymagań wstawy w terminie 6 miesięcy od dnia wejścia w życie 

niniejszej ustawy. 

Mając powyższe na uwadze należy podkreślić, iż intencją ustawodawcy było, aby funkcjonujące 

przed dniem wejścia w życie ww. ustawy powiatowe rady seniorów powołane przez organy powiatu w 

momencie wejścia w życie ustawy stały się odpowiednio powiatowymi radami senioralnymi w danym 

samorządzie. 

W związku z tym przepisy nowej ustawy nie wpłynęły na kadencje funkcjonujących już rad. Po 

wprowadzeniu nowych regulacji, samorządy w których funkcjonowały powiatowe rady seniorów, 

zostały zobowiązane do dostosowania statutów tych ciał do wymogów ustawowych w ciągu 6 

miesięcy. Takie rozwiązanie miało na celu zachowanie ciągłości funkcjonujących rad bez 

konieczności ich rozwiązywania i powoływania w to miejsce nowych gremiów. 

Uchwałą Zarządu Powiatu Wołowskiego nr 298/765/23 z dnia 31 sierpnia 2023 r. ogłoszone zostały 

konsultacje projektu statutu Powiatowej Rady Seniorów w Wołowie. Konsultacje ogłoszone zostały z 

dniem 01.09.2023 r. i trwały od 08.09.2023 r. do 15.09.2023 r. W ich wyniku nie płynęły uwagi do 

projektu. 

 

Udział w dyskusji wzięli: 
Starosta Janusz Dziarski opowiedział o błędzie pisarskim dotyczącym liczby radnych w 

Gminie Brzeg Dolny z 7 na 6, w rozdz. 4 "Radni" paragraf 13 ust.2., prosił o wniesienie 

autopoprawki oraz dokonanie autopoprawki polegającej na wykreśleniu w rozdz. 4 "Radni" w 

par.14 ust.2 o treści: "Rady Gminy, Rady Powiatu oraz Sejmiku Województwa jak również 

Wójta, Burmistrza, Prezydenta Miasta".  

 

Radny Kamil Jeżyna zaznaczył, że to on wniósł o dokonanie zmian. Pytał czy Pan Starosta 

wnosi autopoprawkę jako radny czy członek Zarządu w imieniu Zarządu? Zwrócił uwagę na 

inne zapisy w przedstawionym projekcie statutu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie: 
 

Mecenas Marcin Cichy zasugerował aby poprawić pomyłki w zakresie liczby radnych. 

Natomiast jeżeli istnieje wola aby zmienić sposób dysponowania mandatami w przypadku 

kiedy nie będzie chętnych, należało by się zastanowić czy mandaty mają być nieobejmowane 

czy maja być wprowadzone wybory uzupełniające. Nie można tego zmieć w obecnej chwili. 

Natomiast wątpliwości w par. 13 ust. 2 można dokonać zapisu zasugerowane przez radnego 

Jeżynę. 

 

Przewodniczący poprosił o sprawdzenie kworum, ponieważ do obrad dołączyła radna 

Anna Wróbel, natomiast radni Urszula Wojtyło oraz Bartosz Granat opuścili obrady. 

Od tej chwili udział w sesji bierze 15 radnych. 



Radny Kamil Jeżyna dopytał o ilość osób, która miałaby tworzyć Radę Seniorów, ponieważ 

według obecnych zapisów radę będzie mogło tworzyć nawet 2 radnych. 

 

Wobec braku dalszych głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki do uchwały Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie nadania statutu Powiatu 

Wołowskiego polegającej na zmianie liczby radnych w Gminie Brzeg Dolny z 7 na 6, w 

rozdz. 4 "Radni" paragraf 13 ust.2.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Jarosław Iskra , Stanisław 

Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej Nejman, Kazimierz 

Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Anna Wróbel  

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Granat , Urszula Wojtyło 

 

Wobec braku dalszych głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
autopoprawki polegającej na wykreśleniu w rozdz. 4 "Radni" w par.14 ust.2 o treści: "Rady 

Gminy, Rady Powiatu oraz Sejmiku Województwa jak również Wójta, Burmistrza, 

Prezydenta Miasta".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Jarosław Iskra , Stanisław 

Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej Nejman, Kazimierz 

Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Anna Wróbel  

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Granat , Urszula Wojtyło 

 

Wobec braku dalszych głosów przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie nadania statutu Powiatowej Rady 

Seniorów w Wołowie z uwzględnieniem autopoprawek,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

  

Radny Zbigniew Posacki odnosząc się do sprzedaży działki, pytał czy nie zostały zaniżone 

ceny za metr2? Co z wnioskiem pierwotnie przygotowanego na Gródek? Pytał Starostę o to 

czy pojawi się na kolejne zaproszenie na zebranie z mieszkańcami? 

 

(Ad Vocem) 



Radny Artur Fojt odpowiedział, że nie ma rozstrzygnięcia odnośnie wniosku. Powiat 

wołowski otrzymał operat, do którego strikte musi się stosować. Oferent sam wyraził wolę 

nabycia tejże nieruchomości. Decyzje w zakresie ukształtowania zagospodarowania 

przestrzennego podejmuje Rada Miejska w Wołowie, chęci zmian Zarząd Powiatu nie 

widział. 

 

(Ad Vocem) 
Radny Zbigniew Posacki pytał, czy Zarząd wystąpił do Gminy Wołów o zmianę w 

miejscowym planie zagospodarowania działki? Wspomniał, iż sprawa wniosku na Gródek 

toczy się od maja br. Obawia się, że środki otrzymane zostaną stracone. 

 

(Ad Vocem) 
Radny Artur Fojt odpowiedział, że co do tej działki nie jest wstanie czy Zarząd wnosił taki 

wniosek. W odniesieniu do sąsiednich działek, powiat zwracał się do Gminy Wołów z 

propozycją zmian. 

 

Starosta Janusz Dziarski odpowiedział, iż deklarował udział w spotkaniu z mieszkańcami 

Lubiąża. Zaproponował aby takie spotkanie zaplanować odpowiednio wcześniej aby nie 

kolidowały z innymi spotkaniami pana Starosty. 

 

Radny Maciej Nejman podziękował radnemu Fojtowi za odpowiedź. Pytał czy do 8 edycji 

Polskiego Ładu została zgłoszona droga łącząca północny Lubiąża z południowym. Dodał, że 

jest zaniepokojony nieudolnym gospodarowaniem środkami przez Powiat Wołowski. 

 

(Ad Vocem) 
Radny Zbigniew Posacki pytał Starostę o ramy czasowe odnośnie ustalania terminu 

spotkania, zaznaczając, że wcześniej wynosiło to 5 dni? 

 

Radny Janusz Dziarski odpowiedział, że nie należy winić wyłącznie powiatu wołowskiego o 

zmianę wniosku dot. drogi w Gródku. Do ostatniej chwili próbował dojść do porozumienia. 

Odnosząc się do drogi w Lubiążu, przytoczył remonty wykonane na tej drodze na przestrzeni 

lat. 

 

(Ad Vocem) 
Radny Maciej Nejman dodał, że pan Starosta zerwał negocjacje z Gminą Wołów. 

 

Starosta Janusz Dziarski zaznaczył, iż po raz kolejny jest straszony zgłoszeniem do 

odpowiednich instancji. 

 

Radny Kamil Jeżyna dodał, iż również jest zaniepokojony co do sposobu prowadzenia 

promesy. Na poprzedniej sesji zwrócił się do Pana Starosty z interpelacją, na którą nie 

otrzymał odpowiedzi w terminie. Według radnego jest niepełna. Prosił o uzupełnienie o 

odpowiedzi na elementy, na które ich nie otrzymał. Pytał Starostę o to ile czajników 

elektrycznych znajduje się w Starostwie Powiatowym w Wołowie? 

 

(Ad Vocem) 
Radny Janusz Dziarski odpowiedział, że nie jest w stanie udzielić informacji w chwili 

obecnej. 

 

(Ad Vocem) 



Radny Kamil Jeżyna zaznaczył, iż zadaje to pytanie w ramach odpowiedzi odnośnie 

oszczędności w powiecie wołowskim generując pomieszczenie socjalne, niwelując ilość 

wykorzystywania energii elektrycznej przy pomocy czajników elektrycznych. 

 

(Ad Vocem)  
Starosta Janusz Dziarski odpowiedział, iż pracownicy Starostwa mają prawo do godnych 

warunków na spożycie posiłku w pracy. Pomieszczenie socjalne pozwoliłoby na to, każdy z 

pracowników miałby możliwość skorzystania w gorącej wody przy wykorzystaniu jak 

najmniejszej ilości energii elektrycznej. 

 

(Ad Vocem) 
Radny Kamil Jeżyna odpowiedział, iż przyjęta koncepcja jest absurdem i przyjmuje coraz 

większą skalę. 

 

(Ad Vocem) 
Starosta Janusz Dziarski odpowiadając, iż racjonalizując pewne działania jest możliwość 

zaoszczędzenia pieniędzy. 

 

 

Wobec braku dalszych głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący wziął udział z menadżerem samorządu w stanie Washington w Stanach 

Zjednoczonych. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 
 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

13. Wolne głosy, komunikaty. 
 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

14. Zakończenie obrad. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LXIV Sesję Rady Powiatu 

Wołowskiego. 

 

        Przewodniczący 

       Rada Powiatu Wołowskiego  

 

Przygotowł(a): Elżbieta Pogwizd 

 


